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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni Orbán Vikto r

Miniszterelnök Úrho z

„Milyen sors vár a CBA dolgozóira és beszállítóira? 2.”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Folyó év szeptember 27-én írásbeli kérdéssel fordultam Önhöz annak okán, hogy a Nógrád,
Heves, Jász-Nagykun-Szolnok, Pest, Borsod-Abaúj-Zemplén és Hajdú-Bihar megye CBA- a
rendszerének központja, az említett térségek egyik legnagyobb foglalkoztatója a PALÓ C
Nagykereskedelmi Korlátolt Felelősségű Társaság csődeljárás alá került .

Az ön helyett válaszoló minisztériumi államtitkár úr irománya b ővelkedik az üres
frázisokban, ugyanakkor érdemi, a több ezer család megélhetését és létfenntartását garantál ó

konkrét intézkedésről — vélhetően azok hiánya miatt — nem ad számot .

Éppen azok a dolgozók és beszállítók kerültek kilátástalan helyzetbe, akik semmilye n

mértékben sem felelősek a kialakult helyzetért. Elfogadhatatlan, hogy a csődbejutott társaság

vezetősége után úgy látszik, a kormányzat is elengedi ezen emberek kezét .

Nemhogy a megsegítésükre nem mutattak be semmi kézzelfogható tervet, de még a

legalapvetőbb tájékoztatást sem kapják meg .



Államtitkár úr a válaszában az alábbiakat állítja : „A Nógrád Megyei Kormányhivata l

folyamatos kapcsolatot tart a vállalat vezetőségével annak érdekében, hogy az érintett

munkavállalók helyzete megnyugtató módon rendeződjön. "

Amint arra Tisztelt Miniszterelnök Úr figyelmét már el őző írásbeli kérdésem során i s
felhívtam, a probléma nem korlátozódik Nógrád megyére, — az esetr ől személyes
tapasztalataimat Heves megyében a gyöngyösi CBA árházakban szereztem — hanem
lényegében az egész Kelet-Magyarországi térséget érinti .

Nem gondolja úgy Tisztelt Miniszterelnök Úr, hogy a fentiek tükrében helyes volna végre a
probléma átfogó, kormányzati szinten történ ő kezelése?

Kérdezem tehát ismét Tisztelt Miniszterelnök Urat, hogy milyen konkrét intézkedéseke t
tervez a Kormány annak érdekében, hogy a munkájukat veszt ő emberek, megélhetésükért
aggódó családok, és a körbetartozás okán várhatóan tömegesen cs ődbe kerülő beszállítók ne
kerüljenek végletesen kilátástalan helyzetbe ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016. október 13 .
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